

Navn på møte:		Nr:	Dato/tid:
Styremøte i Hammer Turn		1/13	05.03.14 17:30 -
			Sted: Kontoret i Solheimsvn 50
Deltagere: May Gunn Madsen (MGM) Anita Hedén Johnsen (AH) Tommy Halvorsen (TH) Hanne Tærum Heidi Kolstadbråten (HK) Luc Tran (LT)		Forfall: May Bredahl Jan Tore Børresen	
Referent: AH			

SAKER:	ANSV	FRIST
1. Referat godkjent.		
2. Regnskap for 2013 og budsjettet for 2014 ble gjennomgått og fremlegges årsmøtet etter noen justeringer.		
3. Årsmøte: Årsmelding ble gjennomgått. Den er sendt ut til alle oppmenn, og blir justert etter innspill	Alle	
4. Forbundsting den 25/4 til den 26/4 LT ser om han har mulighet for å delta.	LT	
5. HT lover Heidi jobber med endringer og oppdateringer. TH og MGM leser korrektur og sender ut innen årsmøtet.	HK, TH og MGM	
6. Info fra MGM <ul style="list-style-type: none"> • Mysoft fungerer godt • Det jobbes med å få tilgang på redskapen på Hammer skole. • Solheim skole gir oss tilgang på lokaler, slik at kan ha flere grupper. • Treningstur for Turn til Ungarn – informasjon sendes snarlig. • Treningstur for RG – informasjon sendes ut så fort det er avklart om reisen kan bli av • Integreringstilbudet – fungerer godt. Det kommer oppslag i RB • Fotokatalog: Styret besluttet å be MGM ta kontakt med Fovea for å utarbeide en katalog med alle deltagere i 		

Hammer turn. Det selges for 50 kroner.	MGM	
7. Betalingsterminal: LT har ikke mulighet å bistå via sin jobb.		

Referat – Styremøte

Navn på møte: Styremøte i Hammer Turn 1/2014-15		Nr: 1/07	Dato/tid: 01.04.2014 Sted: Kontoret i Solheimsvn 50
Deltagere: Anita Hedén Johnsen (AH) Tommy Halvorsen (TH) Hanne Tærum (HT) Heidi Kolstadbråten (HK) Merete Berg (MB) May Gunn Madsen (MGM)		Forfall: Luc Tran (LT)	
Referent: Hanne Tærum.			

SAKER:	ANSV	FRIST
<p>1. Konstituering av styret. Leder: Tommy Halvorsen Nestleder: Anita Hedén Johnsen Sekretær; Hanne Tærum Kasserer; har vi ikke, alt av regnskap er satt bort. Styret ønsker at regnskap gjennomgås ved hvert styremøte, evt grundig gjennomgang hvert halvår</p> <p>Medlemmene presenterer seg. Det er ønskelig at hvert styremedlem tar direkte kontakt med vara om de ikke kan stille på møtet. Det må sendes ut oppdatert liste med navn og telefonnummer</p>	MGM	
<p>2. Møtedatoer for 2014-2015 Hver 1 onsdag i måneden kl 17.00 i Solheimsveien 50, inng B</p>	Alle	
<p>3. Arbeidsfordeling videre. Vi har ikke arbeidsgrupper i dag, men det er ønskelig å opprette. Hvilke grupper ønsker vi?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kjøkken • Effekter • Sjauing • P-vakter turn paraden • Inngang • + flere? 		

<p>Ønskelig med en leder i hver gruppe Sender ut info til oppmenn RG planlegger en kick off til høsten Lage ett infohefte til foreldrene? Oppmann har ansvar for å ta imot nye foreldre på hvert parti. Bør det opprettes en fadderordning? Lettere å ha en forelder å henvende seg til som ny.</p>	<p>MGM AJ</p>	
<p>4. Fotografering med Fovea. Ble sendt ut info fra dem til foreldre før klubben rakk å informere. Det var uheldig. Mye frem og tilbake med de i forhold til organisering. Enighet om at vi dropper det. Mulig med ny fotograf til høsten?</p>		
<p>5. Turnparaden 3. mai. Glade RG dager samme dag, mulig noen RG partier rekker paraden allikevel.</p>		
<p>6. Turnuke 23-26.6. Fra 6 år. May Gunn sender infoskriv på mail til oss som vi kan printe ut og dele ut til kjente. Evt kan MGM printe ut til oss.</p>	<p>MGM</p>	
<p>7. Treningsleir i Ungarn, turn og Litauen, RG 6 gutter og 4 jenter til Ungarn 4 jenter til Litauen</p>		
<p>8. Eventuelt Fra Anita: Det har vært ett fellesmøte for RG på Ullevål, var ikke Hammer der? Hvem var det for? Det er ett fellesmøte den 23.5 for RG. Info kommer</p>	<p>MGM</p>	



Referat – Styremøte

Navn på møte: Styremøte i Hammer Turn	Nr:	Dato/tid: 7 mai 2014
		Sted: Kontoret i Solheimsvn 50
Deltagere: Anita Hedén Johnsen (AH) Tommy Halvorsen (TH) Hanne Tærum (HT) Heidi Kolstadbråten (HK) Merete Berg (MB) Luc Tran (LT)	Forfall: May Gunn Madsen (MGM)	
Referent: Hanne Tærum (HT)		

SAKER:	ANSV	FRIST
1. Referat fra april, ingen kommentarer.		
2. Økonomi Ligger bedre enn i fjor, ca 244 000 i pluss. 2 poster på 190 000 som ikke er ført, samt innkjøp turnparaden o.a som mulig ikke er ført. Inntekter fra MySoft ikke ført inn. Alt i alt ser det ok ut. Ønsker en gjennomgang av økonomi på styremøte til høsten i.fht hva hver enkelt gruppe koster, hva konkurransegruppene og massepartiene har i budsjett. Gjennomgang av lønnsutgifter, detaljert.	TH/MGM	
3. Styrearbeid i praksis Det finnes ett kurs som heter «Styrearbeid i praksis», holdes av Oslo og Akershus gym og turn. 12,13,15,20,26 og 27 mai holdes kursene. 27 passer best for flertallet i styret, vi går for denne datoen. Tommy sender ut invitasjon Lurt at vi tar dette. Invitere foreldre og oppmenn, lurt for videre rekruttering. 4 timers varighet. Bra hvis vi får bedre innsikt i styrearbeid. Vi som styre bør være mer synlige. En fra styret bør være tilstede på oppmannsmøter og foreldremøter, og andre aktuelle møter som er rettet mot foreldregruppa. Den som er tilstede må referere på styremøtet til de andre i styret.	TH	

<p>4. Årshjul og retningslinjer. Utvikle retningslinjer for partiene, retningslinjer for gymnast, trener, oppmann, turnleier, m.m. Anita og Heidi planlegger å lage en dokumentbase med de forskjellige retningslinjene. Lage en års kalender for styret og hvert parti. Legges ut som pdf filer på hjemmesiden. Adm leder samler alt i en dokumentmappe sentralt.</p>		
<p>5. Oppmannsmøte kl 17.30 den 12.5, arbeidsgruppemøte kl 18.30 den 12.5. i Solheimsveien. Merete stiller på begge, Heidi blir med på første.</p>		
<p>6. Styret ønsker gjennomgang av _____ i) rolle og funksjon.</p>	TH	
<p>7. Konkurranser. Er det konkurranser som vi kunne deltatt på? Gir en ny giv for gymnastene å delta på konkurranser. Merete sjekker litt rundt dette, og orienterer på neste møte.</p>	MB	
<p>8. Info og evt. Romerikes Blad i dag, ang turnhall. Facebook: Tommy og Hanne sitter på administrator. Oversiktsbilder uten navn skal være greit å legge ut. Lønn trenere og ansatte. Ønsker ikke å øke lønn da vi går i underskudd. For få treningstimer, søkt om flere, behandles i Idrettsrådet i mai. MGM ser positivt på trenersituasjonen til høsten. Damegruppa er i gang, Downs syndrom gruppa er i gang. RG foreldre og oppmenn har bedt om ett møte med MGM, TH blir med. Turndager, 27 påmeldte. Må få flere..... Felles avslutning 24.6. Trening 17-19, så avslutning. Oppmann for gutta, Morten Andersen og Ole Kristian Bakken går inn i sponsorgruppa. Luc blir med fra styret.</p>		
<p>9. Popcornmaskin. Sponsorgruppa er på saken</p>		
<p>10. RG teppe. RG må ha nytt teppe.</p>		
<p>11. Utstyr. Hva trenger vi? Ta en grundig gjennomgang av hva som trengs. Trenerne vet best hva de trenger. Ønskelig at det utarbeides ett budsjett for kjøp av utstyr fremover.</p>		
<p>12. Turnhallen. Tidligere Gigagøy eier har tilbudt de lokalene til leie. Utfordringer å leie og bruke kommunens lokaler samtidig.</p>		
<p>13. Turnparaden Ulike responser. Var færre der enn tidligere. De ulike arbeidsoppgavene ble utført, men ikke helt tilfredsstillende. Spesielt rydding på slutten.</p>		
<p>14. Mobil bankterminal. Tommy har bestilt 1 så vi tester ut.</p>		

Navn på møte:	Nr:	Dato/tid:
Styremøte i Hammer Turn	1/13	03.06.14 17:00 -
		Sted: Kontoret i Solheimsvn 50
Deltagere: May Gunn Madsen (MGM) Anita Hedén Johnsen (AH) Tommy Halvorsen (TH) Heidi M. Kolstadbråten (HMK) Luc Tran (LT)	Forfall: Hanne Tærum	
Referent: HMK		

SAKER:	ANSV	FRIST
<p>1. Referat godkjent.</p> <p>Pkt.1 May Gunn avklarte lønns posten May Gunn har års kalender og aktivitets kalender for alle partiene, blir lagd foran hver termin. May Gunn sender ut.</p> <p>Pkt.6 Tom er ikke hjelpetrener lenger, hjelper til med planer, Gjermund og Kristoffer skal fungere som hjelpetrener. Kommunikasjon med Lazlo er fremdeles et spørsmål.</p> <p>Pkt.8 Info og evt. Tumdager det er pr nå 70 påmeldte</p> <p>Pkt.9 Sponsorgruppa organiserer seg</p> <p>Pkt.11, May Gunn sender ut liste over utstyr som trengs</p> <p>Pkt. 13 Tumparaden, se på alternativer til avvikling, mye folk</p> <p>Pkt.14 Tommy jobber med en løsning på dette, må ha tilganger for å teste ut dette. Når test perioden er over bestilles det opp flere.</p>	<p>MG</p> <p>MG</p> <p>TH</p>	
<p>2. Økonomi Midt mellom perioder for semester, ligger bedre an enn i fjor. Fått midler for gruppa minoritets damene. Søkt om midler til gruppa med Downs, fått 5 000,- så langt, har fått trener fra høsten (Siri) Søkt Skagen fond om 20 000,- i tilskudd for denne gruppa. Lotteri fra de åpne partiene har gitt 127 000,- Søknad om 200 000,- skal opp til avklaring i kommunen 04/06-14, innstilling til formannskapet som har møte neste uke ons 11/06-14 kl 09:00. Da kommer turnhallen opp også.</p>		
<p>3. Innkomne saker</p> <p>RG foreldre søker om å få dekket kostnader til Innleid dommer. Saken legges frem for styret. RG-international, har leid inn dommer for å gå igjennom dommer skjema og programmer da de mener dette er en kompetanse klubben skal ha. Har hatt konsultasjon med dommer fra Skjeberg for å få programmer på plass (hos Skjeberg og i egen hall). Foreldrene ønsker å få etterbetalt utgifter i denne forbindelse, kr. 4 639,- Foreldrene mener HT skal inneha/ivareta denne kunnskapen. Kostnadene var klarert med foreldrene i forkant av å innhente kunnskapen. May Gunn reagerer på at det ikke er søkt om dekning av dette i forkant og at</p>	<p>TH</p>	

<p>utøverne reiser og trener hos annen klubb, da de ikke lenger er dekket av forsikring, administrasjon må gjøre tiltak i forkant av en slik handling. Men anbefaler at HT kan dekke dette som et engangs tilfelle. Protokoll føres. Mail vedtak</p> <p>Planer, Internasjonalt leva legger nå planer for høsten, skal også ha dommer kurs til høsten.</p> <p>Pris på turen til Litauen, er lagd et estimat på kr. 4500,-, kostnadene kommer på 3 950,- (inkl trening, reise, mat og losji). Kr. 800,- er trenings avgift skal utøver betale treningsavgift på treningsleir, Ja.</p>		
<p>4. Eventuelt</p> <p>vil ikke ha foreldre på trening, tas opp på foreldre møte til høsten</p> <ul style="list-style-type: none"> - Treningstider til høsten. Har fått mer tid, men ikke nok :-), planer legges i disse dager. - May Gunn sier Hammer skole må prioriteres i forbindelse med innkjøp av utstyr. - Det lages en prioritert liste over behov, det tas med i budsjett for innkjøp av dette mot slutten av året. - Forslag til endring av fast agenda, gjennom gang av referat fra møter som styrerepresentanter har deltatt på. - Styrerepresentanten skal være referent på disse møtene og delta aktivt på møtene som styrerepresentant. - May Gunn har fått instruks, om å finne hva lønnsnivået er for trenere i omegn. - Aktivt styre, May Gunn lurer litt på hva, hvor vil styret med å være aktivt. Hun vil vite litt hva hun har å forholde seg til. Ref. kurset «Styret arbeidet i praksis». Finne en dag hvor styret finner retnings linjer og mål for seg selv. Mandag 18/08 kl.17:00-20:00 <p>Neste styremøte er onsdag 10/09-14 Plan for foreldremøter til høsten legges her.</p>		

Protokoll – Styremøte

Navn på møte:		Dato/tid:
Styremøte i Hammer turn		04.06.2014
		Sted:
		Kontoret i Solheimsveien 50
Deltagere:	Forfall:	
Anita Hedén Johnsen (AH) Tommy Halvorsen (TH) Heidi Kolstadbråten (HK) Merete Berg (MB) Luc Tran (LT) May Gunn Madsen (MGM)	Hanne Tærum (HT)	
Referent :		
Tommy Halvorsen		

SAKER:

Søknad om å få dekket utgifter ifm. innleid dommer på RG international :

Foreldre på RG International har på eget initiativ leid inn ekstern dommer fra Skjeberg for gjennomgang av programmer da det ihht. oppgitt informasjon fra foreldregruppen var mangler ved dette.

Etter en gjennomgang av informasjon fra hhv. foreldregruppen og trenere så ser ikke styret at det i utgangspunktet har vært betydelige mangler ved kompetansen på regelverket/dommerskjema hos hovedtrener, men erkjenner at det uavhengig av dette burde vært leid inn en ekstern ressurs for kvalitetssikring av gjeldende reglement/dommerskjema tidligere og således i regi av Hammer Turn.

Det presiseres også at man normalt ikke vil kunne forvente å fritt kunne leie inn ressurser på vegne av klubben for så å i etterkant få dekket evt. kostnader ved dette.

På bakgrunn av det vedtas det at Hammer Turn dekker kostnadene foreldrene på RG International har hatt i denne omgang, men presiserer at dette er å anse som ett engangstilfelle og at det i fremtiden vil være helt avgjørende at dette klareres med klubben ved daglig leder eller med styret i forkant.

Navn på møte:		Nr:	Dato/tid: 10.09.14. 17:00
Styremøte i Hammer Turn		4/14	Sted: Kontoret i Solheimsvn 50
Deltagere: May Gunn Madsen (MGM) Heidi Kolstadbråten (HK) Anita Hedén (AH) (ikke ev punkt 2) Luc Tran (LT) Tommy Halvorsen (TH)		Forfall: Hanne Tærum Merete Berg	
Referent: Anita M Hedén Johnsen			

SAKER:	ANSV	FRIST
1. Gjennomgang av referat fra forrige styremøte Godkjent		
2. Økonomi: Økte treningstider gir større inntekter. Det søkes på flere fond. Hammer Turn ble oppfordret av Lørenskog kommune å søke om 200.000 for å dekke fjorårets underskudd som skyldes mangle treningstider. Det ble søkt, men kun gitt 50.000,- som må brukes på utstyr. Det ble innkjøpt utstyr for 50.000,- i fjor; dokumentasjon på dette sendes til Lørenskog kommunen.	MGM	
3. Innkjøp av utstyr - Flyttes til neste møte	MGM	
4. Kjøpsavtale med Nextsport: Nextsport hr treningstøy og tilbyr gode priser. Det fremkommer ikke av deres katalog om det gir penger til klubben, eller om det kun gunstige priser til medlemmene. Møtet besluttet å melde sin interesse men se så vi ikke konkurrerer med Ullmx eller oss selv. Ev avtale med Nextsport tas på neste møte	TH	
5. Effektsalg Møtet besluttet å bestille 50 drikkeflasker fra Jørbakken effekter (?) og selge dem for 150,-. Hvis interessen er stor, bestilles flere.		
6. Dv info - Foreldre med dårlig økonomi: Det har vært oppe en konkret sak. Dette ble løst gjennom at vedkommendes forelder tar tilsynsvakter. Da trener barnet gratis. - Oppstart av trening: det går bra - Dorulldugnad: Dato for leveranse er onsdag 25.09.14		
7. Lønn: May-Gun har ikke funnet ut om lønn i tilsvarende stillinger. Saken blir tatt opp på egen møte. Det bør være like lønn for alle hovedtrenerne. Møtet besluttet å likestille lønnen til alle hovedtrenerne å gjøre nødvendige justeringer gjeldende fra 01.09.14. Det samme gjelder betaling av språkkurs.	MGM	

<p>8. Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none">• Sponsorgruppen lade fram sitt mandat mv etter styrelsesmøtet. Informasjon om dette kommer i neste referat. Det er ikke noen representant i sponsorgruppen fra RG.• RG ber om støtte til en kick-off. Møtet besluttet å innvilge 100,- per gymnast.		
Neste møte 8.10.14 i LØRENSKOGHALLEN		

Navn på møte:		Nr:	Dato/tid:
Styremøte i Hammer Turn			6.10.2014
			Sted:
			Lørenskoghallen
Deltagere:		Forfall:	
Merete Berg (MB) Heidi Kolstadbråten (HK) Anita Hedén Johnsen AHJ) Tommy Halvorsen (TH) Luc Tran (LT) May Gunn Madsen (MGM) Hanne Tærum (HT)			
Referent: Hanne Tærum			

SAKER:	ANSV	FRIST
Gjennomgang av referat fra forrige møte. Kommentar; det som står i referatet skal tas opp på dette møtet, står ikke på agendaen til dette møtet.		
Hammer Turns visjon; friskere, sunnere, gladere. Visjonen er ukjent for de fleste. Vi trenger ett møte for å gå gjennom visjonen og retningslinjer. Estimerer møtet til 1 time. Sender ut på forhånd, så alle kan se igjennom. Viktig at alle som er med i Hammer turn blir klar over retningslinjer. Etter hvert skal de nye versjonene legges ut på nettet, på hjemmesiden.	TH	
Tid for styremøte. Endres til mandager kl 17.15 på kontoret i Solheimsveien. Neste møte er mandag 3.11.014 kl 17.15.		
Økonomi; lite nytt fra i fjor. 1. halvår er det underskudd. Men det ligger an til ett overskudd for 2014, mulig rundt 300 000. Ønskelig at vi går med overskudd, slik at vi har litt egenkapital. Vi gikk 137 000 i underskudd i fjor, men fikk 50 000 av kommunen i refusjon for tapt treningstid. Hvor mye overskudd kan vi/bør vi ha? Skal vi bruke 130 000 på ett RG teppe?	alle	
RG skal ikke arrangere konkurranse i høst, pga av at det kom brått på og at det ikke er teppe som duger. De satser på å arrangere i april. Internasjonal skal på mannekeng oppvisning.	TH	

<p>Info fra møte med markedsgruppa/sponsorgruppa ved Luc: arbeidet med å definere hva gruppa skal gjøre. Formålet med gruppa. Laget en prosjektmal. Gruppa ønsker å bytte navn fra sponsorgruppe til markedsgruppe. Godkjennes av styret. Kommentar; ønskelig at en fra styret er deltager i markedsgruppa. Representanten er med å jobber i gruppe. Gruppa har begynt å jobbe med legatsøknader og dorullprosjekt. (Ønsker å selge mer doruller til enkelt husstander. Dele ut flyers i forkant) forslag om at Hammer turn skaffer sin egen kopimaskin. Enighet om at vi venter med dette til vi får nytt kontor i ny turnhall. May Gunn har skaffet en mobil betalingsterminal (virker ikke....).</p> <p>Hva skal markedsgruppa jobbe med i 2014, hva skal inn i budsjett? Avklare behov og budsjett. Hva må vi ha? Ikke noe vi må ha i år. Sette opp en plan for utstyr vi må ha i 2015.</p> <p>Lage en presentasjon av hva Hammer turn er.</p>	<p>LT</p> <p>TH/MGM</p>	
<p>Info fra May Gunn;</p> <p>125 års jubileum i forbundet. Skal være en forestilling i Oslo Spektrum i mai, billetter lagt ut. Oppmenn skal sende ut info, slik at det kan gjøres til en sosial greie.</p> <p>Tilbud om business avtale, booking på hoteller. Virker ikke å være noe for oss.</p> <p>Riis Bilglass er interessert i å være med på ett samarbeid. De har ingen penger nå, men er villige til å inngå andre avtaler. Markedsgruppa kan jobbe med dette etter hvert.</p> <p>Hammer skole er nå pliktige til å låne ut utstyr til oss. De har ikke mye utstyr, men 3 benker og en trampett. Vi ønsker ett brett og en trekasse. Er mangel på brett i Lørenskoghallen også. Koster ca 8000 + moms per ting. Forslag om innkjøp av dette, 2 brett og en trekasse. May Gunn sjekker eksakte priser.</p> <p>Downs Syndrom gruppa og fremmedspråklige damer gruppa kommer til turnparaden.</p> <p>Vurdere innkjøp av en popcornmaskin. Sjekker ut kostnader her.</p> <p>Turnhallen, prosjekteres på nytt nå. Legges ved Kjennhallen. Planlagt ferdig sommeren 2016.</p>	<p>MGM</p> <p>MGM</p>	

Navn på møte:		Nr:	Dato/tid: 05.11.2014
Styremøte i Hammer Turn		3/13	Sted: Kontoret i Solheimsvn 50
Deltagere: May Gunn Madsen (MGM) Heidi Kolstadbråten (HMK) Anita Hedén Johnsen (AHJ) Luc Tran (LT) Tommy Halvorsen (TH)		Forfall: Hanne Tærum May Bredahl Merethe Berg	
Referent: Heidi Kolstadbråten			

SAKER:	ANSV	FRIST
1. Gjennomgang av foregående referat		
2. Økonomi		
<ul style="list-style-type: none"> Slik det ser ut nå ligger HT an til å gå med et godt overskudd Det ble besluttet et ekstra styremøte den 15/12, hvor det skal avgjøres om det skal gjøres investering i RG tepp i år, sett i forhold til økonomi 	MGM	
3. Retningslinjer, gjennomgang av oppdaterte retningslinjer		
<ul style="list-style-type: none"> Det var noen kommentarer til retningslinjene fra de som hadde gått igjennom. Disse rettes og er det flere innspill så må det gis tilbakemelding på dette nå under revurdering, det er fint om alle tar seg tid til å gå igjennom da dette er offentlige dokumenter som skal ut på hjemmesiden. Det blir tyngre å ta dette igjen senere. Retningslinjene rettes og vedtas nå alt er klart, fortrinnsvis før januar og oppstart av nye partier. 	HMK	
4. Trenerkontrakt		
<ul style="list-style-type: none"> Hajnalka Lonai Forslag om en ekstra godtgjørelse til de med dommerutdannelse Gjelder: Ieva Urbaite, Silje Bogetveit og Laszlo Boda 		
<ul style="list-style-type: none"> Det ble vedtatt å gi økning av lønn til de trenere som er villig til å ta dommerutdannelse. Det er veldig bra for klubben å inneha denne kompetansen internt. Dommerutdannelse på krets nivå gir en økning i lønn på kr. 300,- pr.md Dommerutdannelse på nasjonalt nivå gir en økning i lønn på kr. 500,- pr.md. Økning gjelder så lenge dommer utdannelsen er intakt og holdes ved like. Det ble foreslått å sette lønnsregulering til 2 ganger pr. år, vanlig justering på våren, og ved tillegg skal dette behandles en gang på høsten. Det ble også informert om de løpende kontraktene: Ieva Urbaite fornyet sin kontrakt 01.aug. 2014 Hajnalka Lonai skal fornye/forhandle sin kontrakt 01.jan. 2015 Laszlo Boda skal fornye/forhandle sin kontrakt 01.aug. 2016 	Styret	
5. Markedsgruppa info om status		
<ul style="list-style-type: none"> Utstyrsliste legges frem m/priser Presentasjon om klubben forslag legges frem Betalingsterminal er klar til bruk 		
<ul style="list-style-type: none"> Luc informerte om markedsgruppa, de hadde lagt frem for foreldrene til gutteturnerne forslag om pilot prosjektet for dorull salg, i foreldre gruppa ble dette dårlig mottatt, markedsgruppa har bestemt seg for å kjøre pilot selv. May Gunn la frem en utstyrsliste over hva HT trenger og en prioritert 	LT MGM	

<p>utstyrliste. På grunnlag økonomien i klubben i dag ble det besluttet å gå til innkjøp av det mest prekære; 1 trekasse, 1 eller 2 springbrett, samt å trekke om bøylehesten. Det blir vurdert beste priser på forskjellige leverandører også sett i forhold til rabatter og transportkostnader.</p> <ul style="list-style-type: none"> Når det kom til presentasjon var denne oppgaven ikke gjort så langt. Betalingsterminalene er klare til bruk, Tommy leverer disse på kontoret slik de blir liggende der, klar til bruk. 	TH	
<p>6. Dugnader Gå igjennom dugnader for 2015 Bestemme antall og størrelser</p>		
<ul style="list-style-type: none"> Det ble besluttet å fortsette med samme antall dugnader HT har i dag, det vil si at de åpne partiene fortsetter å selge skrapelodd og julekalendere, her er det fordelt på antall i forhold til hvilket parti. De lukkede gruppene fortsetter salget av dopapirer. 	MGM	
<p>7. Info fra May Gunn</p> <ul style="list-style-type: none"> Juleturnparaden/konkurranser Status medlemmer/partier Kostnad popcornmaskin 		
<ul style="list-style-type: none"> Juleturnparaden blir i år delt i 2, dette for å få plass til alle utøvere og foreldre, konkurransepartiene deltar på begge sesjonene. Gruppen med Downs og minoritets damene stiller opp denne dagen og viser frem hva de har lært og hva de gjør. May Gunn prøver å stille på foreldre møte i forkant av konkurransen som skal avholdes for konkurranse turn jenter. Møtet er 19/11-14 kl.17:30, gjelder planlegging. I dag teller klubben 945 medlemmer, 559 av disse er bosatt i Lørenskog kommune. Det ble vedtatt å kjøpe popcornmaskin tilsvarende den HT har leid inn tidligere, kostnad: kr, 9 200,-, denne vil med all sannsynlighet betale seg den første helgen i bruk, da det arrangeres både konkurranse og turnparade. 	MGM MGM MGM	
<p>8. Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> Tommy informerte at han har besluttet å trekke seg fra sitt verv som leder for HT, dette bunner i personlige forhold samt mer å gjøre på flere hold. Han har i forkant av styremøte informert Anita som inntil nå har innehatt vervet som nestleder og May Gunn som administrasjons leder. Anita inntrer nå som leder for HT 	TH	
Neste styremøte; Solheimsveien 50, 26/11 kl.17:00, May Gunn kaller inn	MGM	

Navn på møte: Styremøte i Hammer Turn	Nr:	Dato/tid: 26.11.2014
		Sted: Kontoret i Solheimsvn 50
Deltagere: Merete Berg (MB) Heidi Kolstadbråten (HK) Anita Hedén Johnsen (AHJ) Luc Tran (LT) Hanne Tærum (HT)	Forfall: May Gunn Madsen (MGM)	
Referent: Hanne Tærum (HT)		

SAKER:	ANSV	FRIST
Gjennomgang av forrige referat. Ingen kommentarer.		
Gjennomgang av retningslinjer gjøres 15.12. Alle leser gjennom til 15.12.		
Ex ordinært styremøte 15.12 kl 17.15. -budsjett -RG teppe -retningslinjer	AHJ	
Profilering og synlighet av klubben Flaskene er droppet, pga vi vet ikke om de er originale og hvor god kvaliteten er. Nye klær? Vi sjekker ut div alternativer i løpet av vinteren. Prøver å bli kvitt de gamle dressene med en noe redusert pris. Legger det ut på hjemmesiden og facebook. Hva med gymposere? Sjekke ut priser. Hele styret blir adm på Facebooksiden. Viktig at vi legger ut mye der, fortløpende info fra konkurranser og lignende. Vi går med røde t-shirts på juleturnparaden. Fra Riis bilglass. Etter jul blir det refleksvester.	HT MGM	
Juleturnparaden Kommer flere politikere inkl ordføreren. De kommer kl 12.00. Premier og medaljer er bestilt. Utstyr og lignende er det kontroll på. Vaktlister er sendt ut. Noen mangler på svar fra foreldre ang henting av varer. Purremail er sendt.	MGM	
Økonomi Status som sist. Nøyere gjennomgang gjøres den 15.12. Popcornmaskin er innkjøpt, samt diverse annet utstyr.	MGM	

<p>Info fra adm leder MGM Kabalen for neste år legges nå. Noe flytting frem og tilbake. Få ut info om at medlemsavgiften har gått opp nå. Kan melde deg inn i klubben derfra også. Legge ut link på facebook. Stor økning på dametrimmen, har nå 3 partier. Ikke mulighet til å utvide mer. Bør vi ansette en trener? God PR for klubben med dette tilbudet. May Gunn har mye å gjøre som ikke er relatert til det administrative oppgaver. Ønsker å få noe av dette over på styret, slik at hun kan konsentrere seg om det som er det administrative.</p>		
<p>Dorullsalg. Guttene skal kjøre ett pilotprosjekt selv. Webansvarlig. Tommy er ute, hvem er ny? Ser på dette etter jul. Styret En i manko nå, May rykker opp som 1 vara. Anita kontakter henne og informerer om dette. Kan ikke få noen inn i styret før neste årsmøte, ca 20 mars. Oppmenn er valgkomite. Må være medlem i 1 mnd før årsmøte. Lurt at 1 fra styret er med på foreldremøter og informerer om styret og styrearbeid. Skal vi øke antall medlemmer i styret? Tenke på det til neste møte. Årsmøte blir 23.3.2015.</p>		
<p>Eventuelt. Ønske fra Anita at vi samler hele klubben, dvs styre, oppmenn, trenere, til ett møte og noe sosialt. Dette for å samle klubben. Hvor mange og hvem skal inviteres? Ha med massepartiene? Hva med hjelpetrenerne? Bra for å øke tilhørighetsfølelsen. "Kick inn" vedtatt Dato; 8.1. kl.</p>	<p>AHJ MGM</p>	

Nytt møte 15.12 kl 17.15

Deretter mandag 5.1 kl 17.15, så hver 1 mandag i måneden.

Navn på møte:	Nr:	Dato/tid:
Styremøte i Hammer Turn	1/13	15.12.14
		17:15
		Sted:
		Kontoret i Solheimsvn 50
Deltagere:	Forfall:	
May Gunn Madsen (MGM)	Luc Tran (LT)	
Heidi Kolstadbråten (HK)	Hanne Tærum	
Anita Hedén Johnsen (AH)	May Bredahl	
Merete Berg (MB)		
Referent:		
Anita M Hedén Johnsen		

SAKER:	ANSV	FRIST
<ul style="list-style-type: none">• RG tepp: Ut fra det økonomiske grunnlaget som ble presentert, vedtok møtet om å ikke gå til innkjøp av RG teppe. Dersom det endelige regnskapet for 2014 viser et større overskudd, vil saken bli vurdert på ny.		
<ul style="list-style-type: none">• Retningslinjer Siste frist for å komme med innspill til Heidi er før jul. Retningslinjene forventes å bli vedtatte på styremøtet den 5. januar.		
<ul style="list-style-type: none">•		
<ul style="list-style-type: none">•		